

“Lee Gardens Area Mystery Box Game” – Terms & Conditions

“利園區盲盒遊戲” – 條款及細則

1. The promotion and reward redemption period of “**Lee Gardens Area Mystery Box Game**” (“Promotion”) is from 17 November to 29 November 2025, both dates inclusive (“Promotion Period”) (while stocks last). Subject to these Terms & Conditions, CLUB AVENUE and hy! members can receive prizes upon scanning the mystery box game codes at designated locations at Lee Gardens Area.
2. Each member can receive prize of each mystery box game code once.
3. Rewards are available on a first-come, first-served basis while stocks last, and the redemption and/or the Promotion will be terminated accordingly without prior notice.
4. Participants must register as CLUB AVENUE/hy! members to receive and enjoy prizes.
5. Hysan reserves the right to make the final decision in case of any dispute.
6. No person other than the customer and Hysan (which includes its successors and assigns) will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these Terms and Conditions.
7. Each member has confirmed that they have read, understood and accepted the Hysan Group's Privacy Policy Statement (available at www.hysan.com.hk/privacy-policy-statement) and the Personal Information Collection Statement during the membership registration. Each member also agrees to Hysan's use of their personal data in the manner and for the purposes described in the Privacy Policy Statement and the Personal Information Collection Statement.
8. Members have the right to request access to their personal data held by Hysan and to request a correction of any personal data that is incorrect. Hysan has the right to charge a reasonable fee for processing and complying with a data access request. Requests to access or correct a customer's personal data, or enquiries about the policies and practices of Hysan in relation to personal data, should be made in writing to data.officer@hysan.com.hk.
9. In the case of any conflict or inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.

1. “利園區盲盒遊戲” (“推廣”) 推廣日期為 2025 年 11 月 17 日至 2025 年 11 月 29 日至止， (“推廣期”) 包括首尾兩日 (換完即止)。須遵守以下條款及條件，CLUB AVENUE 及 hy! 會員在利園區指定位置掃描盲盒遊戲碼，可贏取盲盒獎品。
2. 每位會員可領取每個盲盒遊戲碼的獎品一次。
3. 獎品名額有限，先到先得，換罄後換領活動將即時終止而不會另行通知。
4. 參加者必須登記成為 CLUB AVENUE或hy! 會員方可贏取並使用獎品。
5. 如有任何爭議，希慎保留最終決定權。
6. 除客戶和希慎 (包括其繼承人和受讓人) 外，任何人等均無權根據《合約 (第三者權利) 條例》執行或享受此條款及細則中所列明的任何利益。
7. 會員於登記會籍時已經閱讀、明白及接納希慎集團的私隱政策聲明 (刊載於 www.hysan.com.hk/privacy-policy-statement) 及個人資料收集聲明。會員亦同意希慎就私隱政策聲明及個人資料收集聲明所述的方式和用途使用其個人資料。
8. 會員有權要求存取其由希慎保存的個人資料，並要求就其不正確的個人資料作出修改；希慎亦有權就處理及遵循會員存取個人資料的要求收取合理費用。會員如欲存取或修改其個人資料，或對希慎在個人資料的政策及實行方面有疑問，請以書面方式電郵至data.officer@hysan.com.hk。
9. 本條款及細則的中、英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。

